
 
  Αθήνα, 20/01/2021 

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

 

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

 

 

ΘΕΜΑ: «Αβεβαιότητα όσον αφορά στην εισπραξιμότητα επιδομάτων από 

αλλοδαπούς επί μακρόν» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Αποτελεί σύνηθες θέαμα στους πολίτες η αθρόα προσέλευση λαθραία εισελθόντων αλλοδαπών στη 

χώρα μας προς τα ΑΤΜ των τραπεζών, κάθε μήνα, όπου οι εν λόγω εισπράττουν μετρητά από 

επιδόματα, τα οποία λαμβάνουν ανελλιπώς, ως χαρακτηρισμένοι δικαιούχοι από τις αρμόδιες 

Υπηρεσίες Ασύλου, χωρίς, τις περισσότερες φορές, να έχουν τηρηθεί αυστηρά κριτήρια 

ταυτοποίησης και επαλήθευσης των στοιχείων τους. Οι τρέχουσες εξελίξεις της επικαιρότητας, 

όμως, ενδέχεται να καταστήσουν δυσχερή την είσπραξη των ανωτέρω μετρητών, είτε λόγω 

ενδεχόμενης ξαφνικής διατάραξης της ομαλότητας στο τραπεζικό σύστημα, εξ’ αιτίας μιας πιθανής 

κρίσης στα ελληνοτουρκικά, είτε επειδή το έλλειμμα  της οικονομίας διογκώνεται και η μέχρι πρότινος 

πλεονάζουσα ρευστότητα είναι πολύ πιθανό να μην αποτελεί σίγουρο δεδομένο, σε σύντομο 

χρονικό διάστημα. Ως εκ τούτου, εύλογο παραμένει το ερώτημα σε πολίτες αλλά και σε κάθε 

σκεπτόμενο εκπρόσωπο του ελληνικού λαού στο Κοινοβούλιο, για το τι θα γίνει, αν κάποια στιγμή, 

δεν είναι εφικτές οι αναλήψεις στα ΑΤΜ για 3 εκατομμύρια λαθρομετανάστες, των οποίων η 

διαβίωση στηρίζεται μόνον στην είσπραξη επιδομάτων. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

1. Πόσοι εισελθόντες στη χώρα αλλοδαποί, αναγνωρισμένοι επίσημα από τις Υπηρεσίες Ασύλου ως 

«μετανάστες» λαμβάνουν επιδόματα, σε τι ποσοστό των αναγνωρισμένων ως «μεταναστών» 

αντιστοιχούν οι ανωτέρω και σε τι ποσό ανέρχονται αυτά τα επιδόματα, ανά περίπτωση δικαιούχου; 

2. Τι προβλέπεται να γίνει όταν τα πλήθη των αγανακτισμένων λαθρομεταναστών, τα οποία έχετε 

καταστήσει δικαιούχους παχυλών επιδομάτων, δεν μπορέσουν να εισπράξουν τα ποσά που 

αναμένουν κάθε μήνα; Υπάρχει καταρτισμένο σχέδιο από την κυβέρνηση για την καταστολή και τον 

έλεγχο ενδεχόμενων βίαιων αναταραχών, τις οποίες μπορεί ανά πάσα στιγμή να προκαλέσουν οι εν 

λόγω, θέτοντας σε κίνδυνο τη ζωή Ελλήνων πολιτών; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 
 
 
ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ 
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